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Υποκοριστικά: Είναι οι λέξεις που παράγονται από ουσιαστικά και μας δείχνουν ότι 

κάτι είναι μικρό, είτε γιατί είναι πραγματικά πολύ μικρό είτε γιατί το λένε έτσι 

χαϊδευτικά ή κοροϊδευτικά.  
  

π.χ. Ο Γιαννάκης παίζει με το ξαδερφάκι του. 
 

Τα Υποκοριστικά έχουν διάφορες καταλήξεις: 
 

-άκος  π.χ. ραφτάκος  

-άκι  π.χ. ζωάκι, παιδάκι 

-ίτσα  π.χ. πασχαλίτσα , κουκλίτσα 

-άκης  π.χ. Γιαννάκης, Κωστάκης 

-ούλης  π.χ. παππούλης, γλυκούλης 

-ούλι   π.χ.   σακούλι 

-ούλα  π.χ.   μανούλα, γιαγιούλα 

-ουλο  π.χ. βοσκόπουλο 

-ίσκος  π.χ.   λοφίσκος  

-όπουλο  π.χ.   ραπτόπουλο, πριγκιπόπουλο   

 
Τι να προσέξω: 

Μερικές λέξεις δίνουν περισσότερα υποκοριστικά με διαφορετική κατάληξη 

κάθε φορά. 
 

π.χ. βάρκα – βαρκάκι, βαρκούλα      γάτα – γατάκι, γατούλα, γατούλης 

 Μερικά υποκοριστικά έχουν μειωτική σημασία. 
  

π.χ. υπαλληλίσκος (ασήμαντος υπάλληλος) , ανθρωπάκι, ανθρωπάριο κ.α. 
 

                    

 

 

                 Ενότητα 12 : Του κόσμου το ψωμί 

           Ο Καραγκιόζης φούρναρης (3) 

   

   

 

 

     

 

 

 

 
 

  
   
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

   

 

 

 

Υποκοριστικά 

ONOMA: __________________ 
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1. Βρίσκω τα υποκοριστικά των παρακάτω ουσιαστικών, χρησιμοποιώντας τις 

σωστές καταλήξεις. 
 

Ουσιαστικά Υποκοριστικά 

μάνα  

γιαγιά  

παππούς  

αδερφός  

κόρη  

κοντός  

ελιά  

γέρος  

Παναγία  

νόστιμος  

Γιώργος  

βοσκός  

καρδιά  

γλώσσα  

μύτη  

δέντρο  

χάντρα  

μπάλα  

Χριστός  

τραπέζι  

 

Α σ κ ή σ ε ι ς 

 


